
Århus Bordtennis Veteraner 1986

Generalforsamlingsreferat

Ordinær generalforsamling afholdt mandag, den 14. februar 2022 kl. 12:00.

Dagsorden iflg. Vedtægterne

1. Valg af dirigent og stemmeudvalg.

2. Forhandlingsbogen.

3. Formandens beretning.

4. Regnskaberne.(ÅBV og Læskekassen)

5. Indkomne forslag.

6. Fastsættelse af kontingent.

7. Valg af bestyrelse.

a. Kasserer Vagn Sindberg modtager genvalg.

b. Bestyrelsesmedlem Per Bent Larsen modtager ikke genvalg. I stedet foreslås

valg af Bent Holm Pedersen.

8. Valg af bestyrelsessuppleant.

9. Valg af revisor.

10. Valg af revisorsuppleant.

11. Eventuelt.

Formanden Kim Christoffersen bød velkommen, og udtrykte håb om, at

generalforsamlingen ville foregå i god ro og orden.

1.

Til dirigent blev foreslået og enstemmigt valgt Manfred Sørensen. Manfred takkede for

valget og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt varslet. Til stemmeudvalget blev

valgt Niels Jespersen og Henri Sørensen.

2.

Forhandlingsbogen blev godkendt, uden oplæsning. I 2021 består forhandlingsbogen af

følgende: Referat af sidste års generalforsamling afholdt 28/6 2021 (Ligger på ÅBV’s

hjemmeside), samt regnskaberne for ÅBV og Læskekassen, (Udleveret på

generalforsamlingen 14/2 2022). På grund af covid-19 har vi ikke holdt bestyrelsesmøder,

men har selvfølgelig talt og ageret sammen i det omfang det har været nødvendigt.
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3.

Formandens beretning for 2021

ÅBV har ved udgangen af 2021, 72 aktive medlemmer og 19 passive. Sidste år var tallene
henholdsvis 76 og 21, der er altså tale om et beskedent fald på henholdsvis 4 og 2
medlemmer. Vi har i 2021 været særdeles udfordret af covid-19, på den baggrund kunne
man måske ha’ forventet et fald i medlemstallet, men det ser ikke ud til at være tilfældet. Vi
har fra den første nedlukning den 11. marts 2020 og til dato, tilstræbt at orientere
medlemmerne om gældende restriktioner, ligesom vi har forsøgt at formidle hvad der ellers
har været af nødvendige informationer.

Den 8. december 2020 fik vi besked på at al indendørs idræt skulle lukkes ned, gældende fra
og med onsdag den 9. december 2020, foreløbig frem til den 3. januar 2021. Det skulle vise
sig at det komme til at vare i næsten 5 måneder, inden vi kunne åbne igen. Det skete fredag
den 7. maj 2021. Forsamlingsforbuddet blev 5. januar 2021 ændret til 5 personer, og
særreglen for siddende forsamlinger blev suspenderet. Derfor kunne vi ikke afholde
generalforsamling rettidigt, da den iflg. vedtægterne skal afholdes i februar måned. Det
lykkedes os at afholde generalforsamlingen, mandag den 28. juni 2021. Den var ellers
planlagt afholdt mandag den 15. februar 2021.

Regeringen har for nylig besluttet at coronavirus ikke længere skal kategoriseres som en
samfundskritisk sygdom, det betyder, at alle restriktioner bortfalder med udgangen af januar
måned 2022. Med et dagligt smittetal (27/1) på 50.000, er det jo ikke helt nemt at overskue,
vi må håbe det bedste.

---

Årets første træningsdag var fredag den 7. maj 2021. Det var genåbningsdagen, efter en
næsten 5 måneder lang nedlukning. Det var også fra den dag jeg brugte timer på at
kontrollere coronapas. Forhåbentlig er alt det et helt overstået kapitel.

---

Årets første interne stævne, var klubmesterskabet i double, som oprindeligt var planlagt til
afholdelse onsdag den 3. februar 2021 men blev udskudt og afviklet onsdag den 8.
september 2021.

Vindere blev:

Elite-rækken + A-rækken Finn Lorentzen - Finn Pedersen   B + C –
rækken Ameneh Taba – Henning Sørensen
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---
Klubmesterskabet i single, var oprindeligt planlagt til afholdelse mandag den 15. marts
2021, men blev udskudt og afviklet onsdag den 20. oktober 2021.

Vindere blev:

Elite-rækken: Dennis Holm
Mesterrækken: Ejnar Hans Jensen
A-rækken: Ole Ejby Reinau
B-rækken: Hafizullah Amirzai

---

Vores mixed double stævne blev, ganske som planlagt, afholdt onsdag den 17. november
2021 og vinderne blev:

Elite + A- rækken Niels Andersen og Asger Hørlyk
B+C rækken Bjarne Nielsen og Peter Kjærsig

---

Alle aktiviteter i 2021 frem til generalforsamlingen den 28. juni 2021 måtte vi aflyse. I  andet
halvår har vi torsdag den 19. august afholdt vores sommerudflugt, 26. november holdt  vi
julefrokost i Arions Hus, og onsdag den 15. december fik vi Gløgg og æbleskiver. Øvrige
planlagte aktiviteter blev aflyst, såvel interne som eksterne.

Sommerudflugten gik til Fjordenhus i Vejle, med middag på Jelling Kro, besøg i kongernes
Jelling, og et besøg i Hopballe mølle og gårdbutik.

I forbindelse med jul og nytår (2021/22) valgte vi at følge Sport og Fritids anbefalinger om
nedlukning i dagene fra og med 20/12 til og med mandag den 3/1. Vi har udarbejdet en
aktivitetskalender for 2022, og har en forhåbning om at den i et vist omfang kommer til at
svare til virkeligheden. Jeg tror det kommer til at knibe med det nødvendige antal
tilmeldinger. Eksempelvis havde Sisu/MBK, i februar måned planlagt et større stævne med
plads til 120 deltagere. Man måtte aflyse, på grund af kun 37 tilmeldinger.

Jeg har valgt at være optimist, så jeg er helt sikker på at 2022 bliver et helt forrygende år, og
at vi snart vender tilbage til normale tilstande, hvad det så end er.

---

Kim Christoffersen



Formand for ÅBV
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4.

Regnskaberne for både ÅBV og Læskekassen blev gennemgået af kasserer Vagn Sindberg.
Det er lykkedes os at generere et lille overskud begge steder. I ÅBV skyldes det at vi har
ansøgt om, og har fået et coronatilskud på ca. 4.000 kr., primært til dækning af manglende
indtægt fra sponsorater. Dette tilskud gør at vi lige kommer i plus. Nedsat kontingent fra
500 til 300 kr. har reduceret indtjeningen væsentligt.

Overskuddet i læskekassen skyldes blandt andet en stor lagerbeholdning pr. 1. januar
2021. Denne beholdning er udgiftsført i regnskabet for 2020.

Begge regnskaber blev godkendt af generalforsamlingen.

5.

Der var ingen indkomne forslag

6.

Fastsættelse af kontingent.

Bestyrelsen foreslog uændret kontingent i 2023 på kr. 500 for aktive medlemmer og kr.
100 for passive medlemmer. Forslaget blev enstemmigt vedtaget.

7.

Valg af bestyrelse.

På valg var:

Kasserer Vagn Sindberg, der blev genvalgt for en to-årig periode

Bestyrelsesmedlem Per Bent Larsen ønskede ikke genvalg. I stedet
foreslog bestyrelsen valg af Bent Holm Pedersen. Bent blev enstemmigt valgt
for en toårig periode.

8.

Valg af bestyrelsessuppleant.



Som suppleant foreslog bestyrelsen valg af Per Bent Larsen. Per Bent
Larsen blev enstemmigt valgt, for et år.
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9.

Til revisor blev genvalgt Niels Peter Jensen, for både ÅBV og for Læskekassen

10.

Som revisorsuppleant blev valgt Preben B Hansen

11.

Eventuelt

Det blev vedtaget at nedsætte et festudvalg med Henri Sørensen som formand.

Bestyrelsen sørger for festudvalgets i tiden umiddelbart efter generalforsamlingen.

Kim ærede Rasol Tabas minde. Rasol afgik ved døden den 22. december 2021. Han blev

fløjet til Iran og blev begravet i sin fødeby. Rasol var glad for at spille i ÅBV, han ville 31/12

2021 være fyldt 70 år.

Generalforsamlingen sluttede i god ro og orden. Tak til dirigenten, Manfred Sørensen, for

på god og myndig vis at have styret generalforsamlingen.

Hasle, den 14. februar 2022

Dirigent Referent

Manfred Sørensen Kim Christoffersen
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